
Protokół Nr 36/2016 

 

z posiedzenia  Komisji  Budżetu  Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 15 września 2016 r.  godz. 15.00 

 
Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji  - Włodzimierz Stec. 

 

1. Lista obecności – w załączeniu. 

2. Sprawy wynikające z porządku obrad: 

 
Lp. Sprawa Wniosek/Stanowisko/Informacja 

(wynik głosowania) 

 Porządek posiedzenia: 

 

 

 

 

 

 

 

 

I. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Opiniowanie projektów uchwał  

w sprawie: 

 

- aktualizacji Strategii Zrównowa-

żonego Rozwoju Gminy Ostrowiec 

Świętokrzyski na lata 2014 – 2020;   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Przewodniczący Komisji Budżetu RM -  

p. Włodzimierz Stec otworzył posiedzenie 

komisji, stwierdzając quorum na podstawie 

listy obecności. (w załączeniu do protokołu)  

 

 

 

 

 W trakcie dyskusji nad przedmiotowym 

dokumentem – radny Wł. Stec zwrócił się  

z zapytaniem do Naczelnika Wydz. 

Planowania i Rozwoju UM  

p. D. Smolińskiego – dlaczego w omawianej 

Strategii występują dane z różnych lat, 

dlaczego nie ma aktualnych wskaźników. 

Naczelnik Smoliński odpowiedział,  

że w chwili obecnej przyjmujemy tylko  

i wyłącznie aktualizację Strategii 

wynikającą z przeprowadzonych w 

pierwszym półroczu 2016 r. konsultacji  

z Komitetem Monitorującym oraz Forum 

Rozwoju Miasta. Podczas prac nad 

dokumentem, członkowie Komitetu 

Monitorującego zgłosili propozycje dot. 

zmian nazw wskaźników Strategii. Zmiana 

nie dotyczy samych wartości wskaźników. 

Na koniec roku 2016 zostanie przygotowana  

i przedstawiona Radzie Miasta informacja 

odnośnie aktualnych danych.   

 

Komisja Budżetu RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

(w załączeniu do protokołu). 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- uchwalenia Zintegrowanej strategii 

dla obszarów funkcjonalnych miast 

tracących funkcje społeczno – 

gospodarcze – Ostrowiec Święto-

krzyski, Starachowice, Skarżysko – 

Kamienna w ramach porozumienia 

„Trójmiasto nad Kamienną”, 

 

- uchwalenia „Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski”, 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Komisja Budżetu RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

(w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

 

 

Radny A. Pałka zwrócił się z pytaniem  

do p. A. Sobolak – Naczelnika Wydziału 

Środowiska UM – odnośnie §17 pkt 3 ppkt 

1, który mówi, że: „1) nieruchomości,  

na których zamieszkują mieszkańcy –  

co najmniej 30 l na każdego mieszkańca 

nieruchomości;”. Radny Pałka zauważył,  

że jest to mniejsza ilość śmieci przypadająca 

na jednego mieszkańca, niż zakładana  

w poprzedniej uchwale. Radny zapytał, czy 

taka  sytuacja przekłada się na mniejsze 

koszty ponoszone przez Gminę w momencie 

odbioru śmieci? Naczelnik A. Sobolak 

odpowiedziała, że nie, ponieważ pojemność, 

o której wspomniał Pan Radny poprzedzona 

jest stwierdzeniem „co najmniej”.  

Nie możemy założyć z góry, że tej ilości 

śmieci mieszkańcy nie przekroczą  

i kurczowo trzymać się jednej liczby. 

Naczelnik A. Sobolak poinformowała, że po 

przeprowadzonej analizie z lat: 2011, 2012, 

2013, 2014 stwierdzono, że w Ostrowcu 

rejestruje się wzrost odpadów. Jest to 

tendencja krajowa. Następnie, głos zabrała 

Radna Irena Renduda – Dudek, która 

poprosiła Panią A. Sobolak o poinfo-

rmowanie członków komisji, co zmienia się 

w przedmiotowym projekcie uchwały.  

Naczelnik Wydziału Środowiska, powie-

działa, że przedłożony obecnie projekt 

uchwały zawiera wymagane zmiany 

wskazane przez organ nadzoru tj. Wojewodę 

Świętokrzyskiego w następującym zakresie: 

1) obowiązków zarządców dróg 

dotyczących usuwania zanieczyszczeń  

z jezdni; 2) ustalenia współczynników ilości 

odpadów na jednego mieszkańca 

pozwalających na określenie minimalnej 

pojemności pojemników przeznaczonych  

do zbierania odpadów komunalnych;  

3) częstotliwości pozbywania się odpadów 

przez mieszkańców.  



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia szczegółowego sposobu i 

zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od 

właścicieli nieruchomości, na których 

zamieszkują mieszkańcy i zagospo-

darowania tych odpadów, w zamian 

za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospo-

darowanie odpadami komunlanymi; 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

terminu, częstotliwości i trybu 

uiszczania opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi,  

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia wysokości opłat za 

świadczenia udzielone przez przed-

szkola prowadzone przez Gminę 

Ostrowiec Świętokrzyski; 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach 

i placówkach prowadzonych przez 

Gminę Ostrowiec Świętokrzyski;  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Komisja Budżetu RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

(w załączeniu do protokołu). 

 

Komisja Budżetu RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

(w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Komisja Budżetu RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

(w załączeniu do protokołu). 

 

 

Komisja Budżetu RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

(w załączeniu do protokołu). 

 

 

 

Obecny na posiedzeniu komisji Naczelnik 

Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych UM 

– p. J. B. Malinowski powiedział,  

że proponowane zmiany regulaminu 

wynagradzania nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach prowadzonych 

przez Gminę Ostrowiec Świętokrzyski są 

kolejnym krokiem do podnoszenia jakości 

kształcenia przez odpowiednie moty-

wowanie nauczycieli do realizowania zadań, 

a ich wdrożenie pozytywnie wpłynie na całe 

środowisko nauczycielskie. Zmiana regula-

minu została uzgodniona ze związkami 

zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 

Następnie głos zabrała p. Radna U. Uba, 

która powiedziała, że bardzo dobrze,  

że podejmowane są takie działania wobec 

nauczycieli ale należałby również pomyśleć 

o regulaminie wynagradzania pracowników 

obsługi pracujących w publicznych przed-

szkolach. Naczelnik J.B. Malinowski 

odpowiedział, że takowy regulamin 

funkcjonuje. Zmiany w regulaminie 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Gminy 

Ostrowiec Świętokrzyski na 2016 r.; 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

- zmieniająca uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

na lata 2016 – 2023;  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

- udzielania pomocy finansowej dla 

Województwa Świętokrzyskiego;  

 

 

regulujące płace obsługi są również 

opracowane, ale aby wprowadzić je w życie 

muszą być zaakceptowane przez związki 

zawodowe. Niestety, takiej akceptacji  

w chwili obecnej nie ma. Wobec tego gmina 

ma związane ręce w tej kwestii.    

 

Komisja Budżetu RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

(w załączeniu do protokołu). 

 

 

Pani radna Irena Renduda – Dudek 

wyraziła swoje zadowolenie z realizacji 

budżetu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

za I półrocze 2016 r. Pani I. Renduda – 

Dudek powiedziała, że dochody 

wyprzedzają wydatki, a kredyty spłacane są  

w terminie. To wszystko bardzo dobrze 

świadczy o zarządzających budżetem 

gminy. Pani I. Renduda – Dudek 

podziękowała - obecnej na komisji - Pani 

Skarbnik Miasta Elżbiecie Pichór  

za profesjonalizm w realizacji budżetu.  

 

Komisja Budżetu RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

(w załączeniu do protokołu). 

 

Członkowie Komisji Budżetu RM 

szczegółowo zapoznali się z załącznikiem 

Nr 2 do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na lata 

2016 – 2023, w zakresie zmian do „Wykazu 

wieloletnich przedsięwzięć Gminy Ostro-

wiec Świętokrzyski”. W przedmiotowym 

temacie głos zabrali: p. radny M. Marzec,  

p. radny A. Pałka i p. M. Łata. Odpowiedzi 

na zadawane pytania udzielał Naczelnik 

Wydziału Infrastruktury Komunalnej UM-  

p. K. Kowalski.  

 

Komisja Budżetu RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

(w załączeniu do protokołu). 

 

Komisja Budżetu RM jednogłośnie 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

(w załączeniu do protokołu). 

 



II. 

 

 

 

III. 

 

Sprawozdanie z realizacji budżetu 

gminy Ostrowiec Świętokrzyski  

za I półrocze 2016 r.   

 

 

Sprawy różne.  

Członkowie Komisji Budżetu RM -  

bez uwag – przyjęli przedłożone 

sprawozdanie. (w załączeniu do protokołu) 

 

Nie zgłoszono żadnych spraw różnych.  

 

Na tym zakończono posiedzenie Komisji 

Budżetu RM o godz. 15.45. 

 

 
 

Odrębne głosy do protokołu: nie zgłoszono.  

 

Termin następnego posiedzenia: do ustalenia. 

 

 

Protokołowała:                                                Przewodniczył: 

 

    Przewodniczący Komisji Budżetu 

mgr Eliza Kaniewska     Włodzimierz Stec 
 


